
Möte med Skummeslövs tennisklubben 2025-03-16 

Närvarande: Mats, Mathilda, Björn, Alf, Britt – Marie, Ingrid, Christin  

Frånvarande: Per-Gösta 

1. Ordförande Alf förklarade mötet öppnat 

2. Dagordningen godkändes 

3. Till protokollförande valdes Christin Nordström 

4. Till justeringsperson valdes Britt Marie 

5. Förgående protokoll är inte utsänt och lämnas till nästa möte. 

6. Ekonomi och bokslut - Kassören redogör för ekonomin och bokslutet resultatet är nu 

preliminärt och 296 631 kr och det är väldigt positivt då vi har betalat våra lån och har gjort 

en del investeringar som plattsättningar med mera.  

• Kommande investeringar och en ny åtgärdsplan 2025 ska skrivas– förslag att planen 

ska innehålla: Inför 2025 

• Ny uteplats alternativt fräscha upp nuvarande.   

• Nytt fönster i kiosken. 

•  Målning fasad norr alternativt målning och rengöring av hela huset. 

• Växter och planteringar runt anläggningen. 

• Nät, borstar, kulor till domarstolar ska köpas in. Uppfräschning av domarstolar, det 

finns fyra stycken idag. Linjer ska rätas upp. 

•  2026 - Stängsel bana 6 – 9., Alf har varit i kontakt med SIFU och vi kan få ett bidrag 

på cirka 50% men vi kan inte söka det bidraget än, tänkt investering på cirka 200 000 

kr. 

• 2027 - 2028 - Minitennisbana diskuterades och var i så fall den skulle ligga och 

kostnaden för den. Nya domarstolar 

7. Sponsring – Britt-Marie - 2025 har vi fått in 50 000 till dags datum. 

8. Verksamhetsplan 2025 – innehåller åtgärdsplan, investeringsplan samt                  

aktivitetsplan - Innehåll - årsmöte, öppet hus, städdag, tennispokalen 7 juni, tennisskolan 

30/6 – 11/7, PA-minne – i juli, mixtennis - april – september, Skummeslövsspelen börjar på 

midsommardagen. Vi har fått några förfrågningar om att hålla tennisläger här. Vi har några 

bokningar redan och de första kommer i april. 

.  
9. Spelavgifter 2025 och medlemsavgifter 2026: 

Medlemsavgifterna för 2025 är för seniorer 300 kr och för juniorer 150kr. Förslag för 

medlemsavgifter för 2026 Senior 350 och junior kvar på 150 kronor. Förslag till 

spelaravgifterna för 2025 – se förra protokollet. Avgiften vi betalar till Matchi är minimum 10 

kronor plus moms. 

 

10. Iordningsställande av banorna 2025, städdag den 30 mars klockan 10:00 med mera. Kratta 

banor, måla stolpar o.s.v. Mathilda har tagit kontakt med tjejerna som arbetade i kiosken 

förra året och de har tackat ja att jobba hos oss även under säsongen 2025. Minst en bana är 

färdig den första april. Beställa en tumlare/ vält till som Björn beställer och Alf ska hämta den 

och betala den till städdagen. Bana 6 och 7 ska iordningställas först. Om det går enligt plan så 

förhoppningsvis kommer banorna vara färdigställda till påsk. Alf gör en arbetsordning till 

städdagen vad som behöver göras samt skickar ut inbjudan till städdagen till medlemmar. 



11. Årsmötet är den 21 april klockan 10:00 på Skoskummsgården. Kallelse till årsmötet skickas ut 

av Alf. Britt-Marie skriver förvaltningsberättelsen samt slutför bokslutet. Revisorerna ska gå 

igenom bokslutet och Britt-Marie lämnar bokslutet till dessa. Per Selldén är tillfrågad och 

sitter som ordförande på årsmötet. Gåvor till de som avgår tar Britt-Marie ansvar för. 

12. Nästa möte är årsmötet samt konstituerande.  

13. Ordförande Alf avslutar mötet. 

 

Britt-Marie har justerat protokollet och jag har gjort de ändringar som hon har föreslagit. 

Christin Nordström 

 


